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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2011. március 21-én 13.00 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  
   Révay István alpolgármester, 

Elekes Péter,  
Dr. Szabó Győző János, 
Szimel Gábor, 
Tóth Csabáné, 

   Tóth Tamás Gábor képviselők. 
    
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, a 7 képviselőből mind a 7 fő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Révay István alpolgármestert és Elekes Péter Képviselő Urat javasolta.  

 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Napirend:  
 

1./ Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának módosítása 
Előadó: polgármester 

 
1.napirendi pont: Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának módosítása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási 
Megállapodásának módosításának elfogadása az egyetlen napirendi pontunk. Én épp a MÁV 
telepi utcák ügyében tárgyaltam Miskolcon, így Alpolgármester Úr vett részt az ülésen. 
Mindig igyekszünk, hogy a településünk képviselve legyen. Ezt az anyagot küldték ki, plusz a 
határozati javaslatot, ami mindenki részére kiküldésre került megismerésre. Péntekig kell ezt 
az anyagot elfogadni. Úgy tudom, hogy semmilyen lényegi kérdésben nem történik változás a 
módosítás kapcsán. 
 
Révay István: Semmilyen lényegi kérdést nem érint a változás. Alaki változás, és volt egy 
törvényességi észrevétel. 
 
Hajdu Gábor: Törvényességi észrevétel hozzánk is érkezett, a következő rendes testületi 
ülésünkön lesz róla szó. Ez a törvényes működésre vonatkozik, leszabályozott, fegyelmezett 
legyen az ülés menete. Ne sok, úgymond felesleges beszéd legyen, hanem a jegyzőkönyv a 
lényegi dolgokat tartalmazza. Úgy fogjuk ezentúl tartani az üléseket, hogy megadom a szót, 
megvonom a szót. Mindenütt gondok vannak ezzel kapcsolatosan is, pl. hogy nem írom alá a 
jegyzőkönyvet. A hiányosságokat a Kormányhivatal nagyon szigorúan nézi. A társulási 
megállapodás módosítással kapcsolatosan formai és alaki változtatásokról van szó, ahhoz 
tudnám hasonlítani, amikor a putnoki VESZK költségvetést fogadjuk el. Semmi tennivalónk 
nincsen ezzel. Ez a dolog is jelentős mértékben átszervezés alá fog kerülni, ebben a formában 
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már semmi nem lesz. Ez most lényegében a normatíva leigénylés miatt van, amit a társulás 
keretein belül lehet igénybe vennünk. E miatt fontos, vagy mint például az orvosi ügyelet 
lefinanszírozása, amit szintén átvállaltak. Ezért kell elfogadni. Arra koncentrálunk, ami 
minket érint. Ez egy kényszer házasság volt tulajdonképpen a 29 település részéről, hiszen 
bizonyos normatívákat csak így lehet leigényelni. Ez tulajdonképpen 29 település közös 
megállapodása, konszenzus. A megalakuláskor 17-en léptünk be, 12 település be sem lépett, 
végül nem volt más választás, így megalakult a társulás a 29 településsel és ez a társulási 
megállapodás született meg a viták eredményeképpen. Nagy tartalmi jelentőségű változás 
nincs az anyagban. Arló település például 3 évig nem fogadta el ezt a megállapodást. 
Visszajelzés érkezett e miatt is a törvényességi ellenőrzés részéről. Most még intenzívebben 
történik a törvényességi ellenőrzés. Az elmúlt kaotikus testületi ülésünket nézve, és most 
kérek elnézést mindenkitől, ha részemről is olyan volt a hozzáállásom. Nagyon zavaró, 
kaotikusak az ülések. Egy napirend tárgyalása elindul és aztán teljesen más irányba eltér az 
ülés menete, több téma került érintésre, ami nem tartozik a tárgyhoz. Ezen változtatni kell, 
változtatni fogunk. Az indítványok, javaslatokban például soha nem fogunk azon az ülésen 
döntést hozni, mi sem terjesztünk elő, hanem akkor külön napirendként lesz a meghívóban 
feltüntetve a téma, amiről tárgyalni kell. Ha valaki indítványt, javaslatot terjeszt elő, akkor az 
a következő ülésre kerül előterjesztésre, tehát megfelelő előterjesztéssel, vagy még ott az 
ülésen tárgyalás nélkül elveti a testület. Ami napirendként előterjesztésre kerül, az kerül a 
jegyzőkönyvbe, az kerül vitára, ahhoz érkeznek a hozzászólások. A helyi önkormányzatoknál, 
valóban mindenféle dolog megfordul. Két perc idő lesz a hozzászólásokra, kell legyen egy 
rend, ezt kell tartani. Le kell szabályozni, ezt be kell tartani, röviden megfogalmazni a 
mondanivalót. A mai napunk napirendje a társulási megállapodás módosítása. Átadom 
Alpolgármester Úrnak a szót. 
 
Révay István: Nekem az a véleményem ezzel kapcsolatosan, hogy már többször részt vettem 
társulási üléseken, nagyon haldoklik, az ügy komolytalanságára való tekintettel. Azok a 
települések, akikkel társultunk, egyáltalán nem képviselték és nem képviseltették magukat. 
09.00 órától lett volna elnökségi és pénzügyi bizottsági ülés, egyik sem tudott összeülni, mert 
a tagokat képező Polgármesterek, vagy a helyettesítőjük nem jelentek meg. Nem sok jót látok 
ezen a téren. Ezt szóvá is tettem ott. A 29 település 10.00 órára volt összehívva, még 10.30 
órakor nem volt szavazatképes. Úgy fogják fel a települések képviselői, hogy a ránk eső pénz 
meglegyen, a többinél nem kell jelen lenni. Komolytalan dolog, komolytalanságba fullad ez a 
dolog. Lényegi változást nem tartalmaz az anyag, talán annyi, hogy a tavalyi sok különféle 
katasztrófa helyzet miatt, bizonyos pontokat, a vagyonvédelmet, a polgári védelmet fontos 
pontként kezelik. Különösebb más változás nem volt, ami konkrétan Bánrévét érintené, olyan 
egyáltalán nem volt. Elfogadásra javaslom a kiküldött anyagot. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 6 igen, 1 
tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
20/2011. (III.21.) számú Határozat 
 
Tárgy: Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának módosítása 

 
1./ Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés szerinti formában 
az  Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodása módosítására vonatkozó 
javaslatot megtárgyalta és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Társulási 
Megállapodást jóváhagyja.  
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2./ Felkéri a Képviselő-testület a polgármestert, hogy a döntésről szóló határozat-kivonatot az 
Ózd Városi Polgármesteri Hivatal Jogi, Képviselő-testületi és Kistérségi Osztálya részére 
(3600 Ózd, Városház tér 1.) 2011. március 25. napjáig küldje meg. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  2011. március 25. 
 
 
Hajdu Gábor: Elnézést kérek, hogy erre az egy napirendi pontra összehívtam az ülést. Úgy 
gondoltam, hogy Bánréve legyen olyan, hogy láthassák, hogy nem az együttműködés ellen 
vagyunk. Több településen azt mondták, hogy ezért nem hívnak össze ülést. 
 
Köszönöm a megjelenést. 
 
Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta.  

 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 

        Révay István                                     Elekes Péter 
       alpolgármester                 képviselő 
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